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Särskilt uttalande lämnades av Annette Lundquist Larsson m fl 

(M) och ersättaren Ewa-Marie Ås (KD) enligt följande: 

 

”Översiktsplanen har varit ute på remiss och ska nu bearbetas hos 

stadsbyggnadskontoret.  Processen för detta arbete är gedigen och ska 

pågå under lång tid där också en politisk referensgrupp ska tillsättas. 

Under denna tid ska också de politiska partierna ha sina interna processer. 

Först under våren 2018 ska kommunfullmäktige fatta beslut i frågan.  

Redan nu kan vi säga att det är mycket viktigt att planen ska kunna 

användas som stöd för att bygga ihop staden, länka samman stadsdelar, 

öka stadsmässigheten i våra förorter samt bygga en stad som är trygg, 

skapar fler mötesplatser och ger en ökad täthet. Trots att Stockholm är 

Sveriges huvudstad är bristen på stad påfallande i stora delar av staden. 

Översiktsplanen ska vidare uppmuntra till god och mänsklig arkitektur, till 

utvecklade grönområden samt överdäckningar av vägar och spår”. 

 

§ 13 Strategi och riktlinjer för hantering av fordon för 

kommunkoncernen Stockholms stad, svar på remiss 

 

Nämnden beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-01-16, Dnr 1.7-1926-2016. Kyrkogårdsnämnden har fått ett 

reviderat förslag på ”Strategi och riktlinjer för hantering av fordon 

för kommunkoncernen Stockholms stad” på remiss. 

Kyrkogårdsnämnden har vid sammanträde 2016-09-21 tidigare 

svarat på en remiss i samma fråga.  

 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 14 Förvaltningschefens information 

 

Kyrkogårdsnämndens sammanträde den 10 maj startar kl. 16.30 

istället för kl. 16.00 som tidigare beslutats. Gruppmöten startar från 

kl. 15.30 för de som så önskar. 

 

Nämndens ordförande och vice ordförande har tillsammans med 

förvaltningschef Mats Larsson träffat en delegation från Gustav 

Vasa församling. Församlingen uppvaktade om ekonomiskt stöd för 

pågående renovering av kolumbariet. Församlingen förväntas 

komma in med en formell skrivelse till nämnden och nämnden får 

då ta ställning till begäran. 


